



SEKTIONSMÖTE | A-SEKTIONEN

KALLANDE: MEDLEMMAR PÅ ARKITEKTURSTUDERANDESEKTIONEN

PLATS: SB-H1

TID: 12:00

NÄRVARANDE 12.00-13.00 (109)

A1(8)

Agnes Friis
Klara Björnbäck
Astrid Längsjö Olovsson
Tuva Mastalir
Cecilia Andersson
Ally Stålebring Bergh
Maja Norrestam
Agnes Klang

AT1(7)

Lovisa Adolfi
Samuel Björkeström
Amanda Karlstam
Karl Einar Sahlin
Ida Jansson
Malin Svensson
Linnéa Johansson

A2(19)

Daniel Torbjörnsson
Oliver Forslund
Otto Mattsson
Frida Lindqvist
Astrid Sandberg
Jakob Fajersson
Linnea Darin
Alexander Krokstäde
Molly Sommansson
Markus Lauri Andersson
Alva Kellström
Mildred Eriksson
Majken Kvanta





Amelia Mannerblad
Julia Thorén
Ruxandra Iordache
Sandra Perovic
Josefine Maqtari
Hanna Ollila
Kevin Möller

AT2(3)

Alfred Helander
Jacob Nielsen
Sofia Ingvarsson

A3(7)

Emil Sundström
Rebecka Eriksson
Nadja Lennartsson
Sandra wallin
Hannah Lagerhammar Wahlberg
Cecilia Lindersson
Isabell Moberg

AT3(3)

Joel Bergqvist
Bingjie Hu
Peter Stanek Sörner





NÄRVARANDE 17.30-21.14 (109)

A1(7)

Sanna Bygdemo

Agnes Friis

Astrid LÅngsjö Olovsson

Agnes Klang

Hilda Olin

Ally Stålebring Bergh

Maja Norrestam

AT1(14)

Hanna Dalos

Mary-Ann Chang

Axel Andersson

Clara Wetterqvist

Rafaella Homsí

Linnéa Johansson

Ida Jansson

Lovisa Adolfs

Amanda Karlstam

Samuel Björkeström

Linn El-Haddad

Astrid Hansson

Alma Hjertberg

Malin Svensson

A2(19)

Elsa Sonderegger

Anna Johansson

Linn Hammarfeldt

Markus Lauri Andersson

Otto Mattsson

Alexander Krokstade

Matilda Karlsson

Jakob Fajersson

Josefine Maqtari

Ruxandra Iordache

Amelia Mannerblad

Kevin Möller

Elicia Palmberg

Aida Stenered





Hugo Klintbäck
Oliver Forslund
Astrid Sandberg
Julia Thorén
Beata Holmlid

AT2(14)

Isabell Norrby
Emma Sander
Ludvig Borgenstam
Agnes Kullberg
Henry Wu
Jacob Nielsen
Sofie Fransson
Malte Frey
Sofia Ingvarsson
Ella Ekman
Alfred Helander
Miran Sarban
Emanuel Norrelgren
Kajsa Holmquist

A3(10)

Emma Gustavsson
Nadja Lennartsson
Cecilia Lindersson
Hannah Wahlberg
Thilde Andersson
Hugo Bergman
Sandra Wallin
Emma Gustavsson
Emil Sundström
Isabell Moberg

AT3(12)

Astrid Martinson
Joel Bergqvist
Ellinore Olausson
Vincent Karlsson
Wojciech Chrystowski
Wilma Hultgren
Klara Rigner
Ellie Byström





Linnéa Björkström
Peter Stanek Sörner
Philip Nilsson
Bingjie Hu

MPARC(2)

Olle Bergström
Filippa Arnås

SEKTIONSMEDLEMMAR UNDER STUDIEUPPEHÅLL(1)

Lukas Florén

ADJUNGERANDE GÄSTER (1)

Sebastian Mossling

1. PRELIMINÄRER

1.1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet förklarades öppnat kl.12:03 av sektionsordförande.

1.2.1 VAL AV MÖTESORDFÖRANDE

Till mötesordförande valdes Cecilia Lindersson enhälligt.

1.2.2 VAL AV VICE MÖTESORDFÖRANDE

Till vice mötesordförande valdes Hannah Lagerhammar Wahlberg enhälligt.

1.2.3 VAL AV MÖTESSEKRETERARE

Till mötessekreterare valdes Isabell Moberg och Bingjie Hu enhälligt.

1.2.4 VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Till justerare valdes Jacob Nielsen och Astrid Sandberg.

1.6. NÄRVAROLISTA

Närvarolista skickades ut för påskrift.

1.3 MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE

Mötet befanns enhälligt vara behörigt utlyst.

1.4 FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Föregående mötesprotokoll tas upp på nästa möte.





2. FASTSTÄLLANDE AV MÖTESORDNING

3. FASTSTÄLLANDEN AV DAGORDNING

4. ADJUNGERINGAR

Sebastian Mossling adjungerades in.

5. MEDDELANDEN

5.1 INFORMATION FRÅN PA

Ingen PA närvarande.

5.2 INFORMATION FRÅN KÅRSTYRELSEN

Albert Vesterlund, vUO, vår kårkontakt informerar:

Vad händer på kåren:

- Mikael som tidigare varit tillförordnad direktör har nu blivit direktör istället
- Påminnelse om att kårappen finns! Mätningar visar att studenterna gärna vill ha information från kårappen. Lämna gärna feedback på den så den blir så bra som möjligt!
- Kandidera till fullmäktige. fumval.se för mer info.
- Sök bolagsstyrelse. Event 30:e mars, kom och mingla och fråga om vad det innebär!
- CHARM och jämlikhetsveckan har precis varit! Hoppas sektionsmedlemmar tagit del av dem, och kanske till och med vill engagera sig och vara med och arrangera dem nästa år? Något att fundera på!
- VD för teknologbolaget sökes.

5.2 INFORMATION FRÅN STYRET

- Kandidatmiddagsarrangör sökes.
- Hälsoveckan ska hållas v.13.

6. PROPOSITIONER

6.1 SAIF

Proposition om SAIF framförs.

Inga frågor.

Mötet godkänner propositionen.





Föreningen har ambitionen att ansöka om att bli medlem i Sveriges Akademiska Idrottsförbund. Föreningen har förbundit sig att i sin idrottsliga verksamhet följa RF:s och respektive SF:s stadgar, tävlingsregler och beslut fattade av överordnat idrottsorgan.

6.2 AMU:S VERKSAMHETSÅR

Proposition om ändring av AMU:s verksamhetsår framförs.

Frågor?

Jacob: Hur blir det med de redan invalda posterna?

Cecilia: Stora delar av AMU kan tänka sig att sitta kvar, om inte kommer det att hållas ett fyllnadsval.

Mötet godkänner propositionen.

7. FYLLNADSVÄL

7.1. AUU FYLLNADSVÄL

7.1.1 ORDFÖRANDE

Mildred Eriksson självnominerar sig till ordförande i AUU.

Mildred presenterar sig.

Inga frågor.

Mildred nomineras till ordförande i AUU 22/23.

Mildred väljs in till ordförande i AUU 22/23.

7.1.1 VICE ORDFÖRANDE

Majken Kvanta nominerar sig själv till vice ordförande i AUU.

Majken presenterar sig själv.

Markus: Hur blir det med posten som Majken har nu, ritsalskompis-ansvarig, inför nästa möte?

Alva: Inför invalet nästa möte kommer alla posterna finnas möjliga att söka igen.

Majken nomineras till vice ordförande i AUU 22/23.





Majken väljs in till vice ordförande i AUU 22/23.

8. VERKSAMHETSBERÄTTELSE, RESULTAT OCH ANSVARSBEFRIANDE

8.1. RUSTA

RustA21 presenterar verksamhetsberättelse, med sångboken inkluderad.

Styret yrkar för ansvarsbefrielse.

Mötet finner RustA21 ansvarsbefriade.

Då PubA blivit lite sena så frågar Mötesordförande om mötet godkänner att ändra ordningen i punkt 8 och ta upp PubA efter Anollk.

Mötet godkänner detta.

8.2 ANOLLK

Anollk22 presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar för ansvarsbefrielse efter lite justeringar.

Frågor?

Linnéa: Hur mycket var överskottet på?

Sebastian: strax under 14000 kr.

Styrets vice kassör Joel: 13 967,95 kr.

Mötet finner Anollk22 ansvarsbefriade.

8.3 PUBA

PubA22 presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar för ansvarsbefrielse.

Inga frågor.

Mötet finner PubA22 ansvarsbefriade.

8.4 FOTA

FotA22 presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.





Revisorer yrkar för ansvarsbefrielse.

Inga frågor.

Mötet finner FotA22 ansvarsbefriade.

8.5 ALAGET

A-laget22 presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar för ansvarsbefrielse.

Inga frågor.

Mötet finner A-laget22 ansvarsbefriade.

8.6 A6

A622 presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar för ansvarsbefrielse.

Inga frågor.

Mötet finner A622 ansvarsbefriade.

9. VERKSAMHETSPLAN OCH BUDGET

Då några av kommittéerna inte har representanter på plats ännu frågar Mötesordförande om mötet godkänner att ordningen under punkt 9 ändras.

Mötet godkänner detta.

9.1. PUBA

PubA23 presenterar verksamhetsplan och budget.

Inga frågor.

Mötet godkänner PubA23's verksamhetsplan och budget.

9.2 FOTA

FotA23 presenterar verksamhetsplan och budget.





Revisorer yrkar för ansvarsbefrielse.

Inga frågor.

Mötet godkänner FotA23's verksamhetsplan och budget.

Mötet ajourneras till kl 17.30.

Mötet återupptas kl. 17.31

Mötesordförande yrkar för en ändring i dagordningen där FikA's inval flyttas sist.

Dagordningsändringen godkänns av mötet.

Astrid Sandberg som tidigare valdes in som justerare och rösträknare kan inte närvara efter att mötet återupptagits. Cecilia frågar därför om vi kan välja in en ny justerare?

Ellinore Olausson nominerar sig själv.

Kan mötet välja in Ellinore som justerare?

Ja!

9.3 ANOLK

Anollk23 presenterar verksamhetsplan och budget.

Inga frågor.

Mötet godkänner Anollk23's verksamhetsplan och budget.

9.4 ALAGET

A-laget23 presenterar verksamhetsplan och budget.

Inga frågor.

Mötet godkänner A-laget23's verksamhetsplan och budget.

9.5 A6

A623 presenterar verksamhetsplan och budget.

Inga frågor.

Mötet godkänner A623's verksamhetsplan och budget.





10. MOTIONER

10.1 BYTE AV SEKTIONSHELGON

Emil Sundström presenterar motionen om byte av sektionshelgon.

Frågor?

Markus: Vad blir datumet för inlämning av tävlingsförslaget?

Emil: Ja det blir ju någon gång innan nästa sektionsmöte om motionen går genom.

Ruxandra: Jag har ju en koppling med Marsupulami nu efter att ha haft honom som sektionshelgon den tiden jag har gått på A-sektionen.

Emil: Vi kommer ju inte att glömma bort våra nuvarande sektionshelgon, samtidigt som vi kan omfamna nya.

Replik från Axel: Marsupulami kände ingen till under mottagningen, han kallades till och med Marsipan vid något tillfälle.

Hugo: Bra förslag, först och främst. När du ändå har läst på, finns det någon sektion där skyddshelgonet har koppling till sektionen?

Emil: Jo, "nämner några exempel". Det är bättre med skyddshelgon som man känner till och kan ha en anknytning än inga alls.

Marcus: Marsipulami är högst aktuell med ett helt nysläppt spel!

Hugo: Insider information, det kommer en ny film om mucklorna snart.

Emil: Ja den måste vi ju se!

Ella: Kan man få fler att komma hit till sektionsmötet och rösta om det, och även få fler förslag.

Emil: Ja det sades redan på förra sektionsmötet. Det var tanken, det är en av anledningarna till att det inte röstades genom.

Replik från Hannah och Cecilia: Denna motion har tagits upp på både sektionsmöte 0, 2 och 3. Dagordningen har skickats ut till hela sektionen så alla som är intresserade har fått möjlighet att vara med och rösta.

Astrid: Jag vill bara säga att jag står väldigt starkt bakom det här förslaget, och när jag satt i A-styret så tog vi upp detta och började bolla idéer. Kom dock inte fram till något bra förslag och lade det på is. Detta förslaget är väldigt bra. PubA är enda PR-föreningen på Chalmers som inte gör något med vårt sektionshelgon, vilket säger en del om våra nuvarande skyddshelgon. När nya elever kommer och får se Pettsson och Findus kommer de känna mer





tillhörighet. Lättare att marknadsföra när de hör ihop. De passade också bra i röda kläder, och de har även ett rött hus!

Hugo: Det pratades om för några sektionmöten sedan, att förbättra relationen mellan A och AT. Jag tror att bytet av sektionshelgon kan bidra till den förbättringen.

Linnéa: Vill bara säga att de är otroligt fina i röda byxor.

Markus: Finns det någon plan på vilken som ska tillhöra A respektive AT?

Emil: Nej. Det är motiverat att inte dela upp dem då det kan främja samhörigheten mellan sektionerna att ha två skyddshelgon tillsammans.

Otto: Det kan underlätta för PubA's PR att ha en så förenad kombo av sektionshelgon.

Axel: Pettson och Findus har en bra schwung när man sjunger.

Jacob: Hur blir det med Marsupulamis svans.

Emils: Det målar vi om till Findus svans. Blir ett bra samtalsämnen om någon frågar varför Findus har en så lång svans.

Markus: Under pannkaksfesten springer ju Findus runt med ett långt långt band. Så logiskt att Findus kan ha en lång svans.

Emil: Det var ett tecken.

Kan mötet gå till beslut?

Ja!

Sluten votering sker.

Justerare räknar rösterna.

87% av röstande röstar för att byta sektionshelgon till Pettson och Findus.

Mötet beslutar att A-sektionen ska byta skyddshelgon, från Marsupulami och Super Mario till Pettson och Findus.

Emil Sundström presenterar designtävlingen för ett nytt sektionsmärke.

11. ÄSKNINGAR

11.1 FLORAS DRYCKESBLANDARE





Då styret består till stor del av Floras medlemmar tas äskningen upp på sektionens möte för att undvika jäv, trots att beloppet ligger under 5 000 kr.

Ellinore Olausson och Joel Bergquist presenterar äskningen.

Frågor?

Hugo: Vad kommer denna dryckesblandare heta?

Joel: Vi öppnar upp för sektionen att tycka till.

Linnea: Det låter lite billigt med 3 000 kr, har ni tittat på kvalitén?

Joel: Det fanns billigare blandare, på runt 1 500 kr som var betydligt större. De hade dock varit svåra att förvara.

Jacob: Vart kommer denna förvaras? Vill ni ta del av sektionens förråd?

Joel: Vi kommer att använda sektionens förråd.

Axel: Fantastiskt initiativ från A-sektionens mest aktiva kommitté. Jag har förslag på vad den ska heta med tanke på FlorAs kommittébeskrivning. "Sektionens trädgårdsverktyg"

Joel: Vi uppskattar förslaget och behåller den i tanken.

Jacob: Hur kommer ni att diska den?

Ellinore: Det går att skölja ur och hälla i vatten och diskmedel. Den är inte så stor, så det är inte så svårt att diska den för hand.

Emanuel: Om de tekniska specifikationerna stämmer så är en ljudnivå på 96 decibel högt. Vill man ha en sådan i lokalen?

Joel: Det kommer att vara en kort stund då den körs och då blir det en ljudnivå på 96 db. Det blir någonting av en happening varje gång den körs.

Jacob: Det var inte så lätt att relatera till km-måtten.

Joel: Det står i äskningen.

Emma: Finns det billigare och lättare alternativ?

Joel: Om de är billigare är de också större.

Ruxandra: Kommer den vara till för alla kommittéer och utskott eller endast FlorA?

Joel: Den kommer vara tillgänglig för alla såklart!

Markus: Kommer Arkad kunna använda den som tombola?

Joel: Absolut!





Yttrande från styret:

Då flera som sitter i A-styret också sitter i FlorA har vi valt att inte göra något yttrande. Detta för att undvika jäv.

Öppnar upp för diskussion.

Kan mötet gå till beslut?

Ja.

Är det mötets mening att godkänna äskningen i sin helhet?

Ja.

Någon däremot?

Nej.

Mötet godkänner äskningen i sin helhet.

12. INVAL

12.1 RUSTA 2023

12.1.1 ORDFÖRANDE

Valberedningen nominerar Matilda Karlsson som ordförande i RustA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i RustA.

Inga motnomineringar.

Matilda Karlsson presenterar sig.

Frågor ställs.

Är det mötets mening att välja in Matilda Karlsson till ordförande i RustA?

Ja!

Mötet väljer in Matilda Karlsson som ordförande i RustA 2023.

12.1.2 KASSÖR

Valberedningen presenterar sin nominering: Malin Svensson.





Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i RustA.
Inga motnomineringar.

Malin Svensson presenterar sig.

Frågor ställs till Malin.

Är det mötets mening att välja in Malin Svensson till kassör i RustA?
Ja!

Mötet väljer in Malin Svensson som kassör i RustA 2023.

12.1.3 LEDAMÖTER

Valberedningen presenterar sina nomineringar: Ida Almgren, Daniel Torbjörnsson, Ida Jansson, Tuva Mastalir, Cecilia Andersson, Josefine Maqtari, Jakob Fajersson och Agnes Kullberg.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamöter i RustA.
Inga motnomineringar.

Ida Almgren, Daniel Torbjörnsson, Ida Jansson, Tuva Mastalir, Cecilia Andersson, Josefine Maqtari, Jakob Fajersson och Agnes Kullberg presenterar sig.

Frågor ställs till de nominerade.

Är det mötets mening att välja in Ida Almgren, Daniel Torbjörnsson, Ida Jansson, Tuva Mastalir, Cecilia Andersson, Josefine Maqtari, Jakob Fajersson och Agnes Kullberg till ledamöter i RustA?
Ja!

Mötet väljer in Ida Almgren, Daniel Torbjörnsson, Ida Jansson, Tuva Mastalir, Cecilia Andersson, Josefine Maqtari, Jakob Fajersson och Agnes Kullberg som ledamöter i RustA 2023.

12.2 FLORA 2023

12.2.1 ORDFÖRANDE

Valberedningen presenterar sin nominering: Alfred Helander.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i FlorA.
Inga motnomineringar.

Alfred Helander presenterar sig.





Frågor ställs till Alfred.

Är det mötets mening att välja in Alfred Helander till ordförande i FlorA?

Ja!

Mötet väljer in Alfred Helander som ordförande i FlorA 2023.

12.2.2 KASSÖR

Valberedningen presenterar sin nominering: Anna Johansson.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i FlorA.

Inga motnomineringar.

Anna Johansson presenterar sig.

Frågor ställs till den nominerande.

Är det mötets mening att välja in Anna Johansson till kassör i FlorA.

Ja!

Mötet väljer in Anna Johansson som kassör i FlorA 2023.

12.2.3 LEDAMÖTER

Vice ordförande frågar om någon vill självnominera sig till den vakanta posten i FlorA?

Jonathan Samuelsson, Oliver Forslund och Otto Mattson självnominerar sig.

Otto och Jonathan går ut och Oliver Forslund presenterar sig.

Frågor ställs till Oliver.

Oliver går ut och Otto Mattson kommer in och presenterar sig.

Frågor ställs till Otto.

Otto går ut och Jonathan Samuelsson kommer in och presenterar sig.

Frågor ställs till Jonathan.





Jonathan går ut och mötet går till diskussion.

Sluten votering sker.

Det är jämnt mellan två självnominerade.

Mötet ajourneras i fem minuter 19.47.

Mötet återupptas 19.52.

Styret föreslår att vi frångår stadgarna och röstar istället för att lotta mellan de två kandidaterna som fick flest röster, Otto och Oliver.

Godkänner mötet detta frångåendet?

Ja.

Sluten votering sker.

Oliver Forslund nomineras till ledamot i FlorA.

Valberedningen presenterar sina nomineringar: Ludvig Borgenstam och Malte Frey.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamöter i FlorA.

Inga motnomineringar.

Ludvig Borgenstam, Malte Frey och Oliver Forslund presenterar sig.

Frågor ställs till de nominerade.

Är det mötets mening att välja in Ludvig Borgenstam, Malte Frey och Oliver Forslund till ledamöter i FlorA?

Ja!

Mötet väljer in Ludvig Borgenstam, Malte Frey och Oliver Forslund som ledamöter i FlorA 2023.

12.3 FIKA 2023

12.3.1 ORDFÖRANDE

Vice ordförande frågar om det finns någon som vill självnominera sig till ordförande i Fika?

Emma Sander självnominerar sig.





Frågor ställs till Emma.

Kan mötet nominera Emma till ordförande i FikA?

Emma Sander nomineras till ordförande i FikA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i FikA.

Inga motnomineringar.

Är det mötets mening att välja in Emma Sander till ordförande i FikA?

Ja!

Mötet väljer in Emma Sander som ordförande i FikA 2023.

12.3.2 KASSÖR

Valberedningen presenterar sin nominering: Elsa Sonderegger

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i FikA.

Inga motnomineringar.

Elsa Sonderegger presenterar sig.

Frågor ställs till Elsa.

Är det mötets mening att välja in Elsa Sonderegger till kassör i FikA?

Ja!

Mötet väljer in Elsa Sonderegger som kassör i FikA 2023.

12.3.3 LEDAMÖTER

Vice ordförande frågar om någon vill självnominera sig till den vakanta posten i FikA?

Sofie Fransson självnominerar sig.

Sofie presenterar sig.

Frågor ställs till Sofie.

Mötet nominerar Sofie Fransson till ledamot i FikA.

Valberedningen presenterar sina nomineringar: Aida Stenered och Lovisa Adolff.





Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamöter i FikA.
Inga motnomineringar.

Aida Stenered, Lovisa Adolffi och Sofie Fransson presenterar sig.

Frågor ställs till de nominerade.

Är det mötets mening att välja in Aida Stenered, Lovisa Adolffi och Sofie Fransson till ledamöter i FikA?

Ja!

Mötet väljer in Aida Stenered, Lovisa Adolffi och Sofie Fransson som ledamöter i FikA 2023.

12.4 ARKAD 2023

12.4.1 ORDFÖRANDE

Vice ordförande frågar om det finns någon som vill självnominera sig till ordförande i Arkad?
Miran Saban självnominerar sig.

Frågor ställs till Miran.

Kan mötet nominera Miran Saban till ordförande i Arkad?

Miran Saban nomineras till ordförande i Arkad.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i Arkad.
Inga motnomineringar.

Är det mötets mening att välja in Miran Saban till ordförande i Arkad?

Ja!

Mötet väljer in Miran Saban som ordförande i Arkad 2023.

12.4.2 KASSÖR

Valberedningen presenterar sin nominering: Kevin Möller

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i Arkad.
Inga motnomineringar.

Kevin Möller presenterar sig.

Frågor ställs till Kevin.





Är det mötets mening att välja in Kevin Möller till kassör i Arkad?

Ja!

Mötet väljer in Kevin Möller som kassör i Arkad 2023.

12.4.3 LEDAMÖTER

Vice ordförande frågar om någon vill självnominera sig till de vakanta posterna i Arkad? Ewelina Hedlund, Elicia Palmberg, Julia Bresin, Sanna Bygdemo och Linn Hammarfeldt självnominerar sig.

Ewelina Hedlund, Elicia Palmberg, Julia Bresin, Sanna Bygdemo och Linn Hammarfeldt presenterar sig.

Frågor ställs till Ewelina Hedlund, Elicia Palmberg, Julia Bresin, Sanna Bygdemo och Linn Hammarfeldt .

Mötet nominerar Ewelina Hedlund, Elicia Palmberg, Julia Bresin, Sanna Bygdemo och Linn Hammarfeldt till ledamöter i Arkad23.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamöter i Arkad23.
Inga motnomineringar.

Är det mötets mening att välja in Ewelina Hedlund, Elicia Palmberg, Julia Bresin, Sanna Bygdemo och Linn Hammarfeldt till ledamöter i Arkad23?
Ja!

Mötet väljer in Ewelina Hedlund, Elicia Palmberg, Julia Bresin, Sanna Bygdemo och Linn Hammarfeldt som ledamöter i Arkad 2023.

12.5 REVISORER

Vice ordförande frågar om någon vill självnominera sig till revisor?
Jacob Nielsen nominerar sig till revisor. Men eftersom han fortfarande är aktiv i Arkad är han inte lämplig.

Astrid Sandberg självnominerar sig.

Mötet ajourneras i fem minuter kl: 20.46.

Mötet återupptas kl: 20.58.

Vice ordförande frågar om någon vill självnominera sig till revisor?
Isabell Norrby självnominerar sig.





Isabell Norrby och Astrid Sandberg presenterar sig.

Frågor ställs till Isabell och Astrid.

Kan mötet nominera Isabell och Astrid till revisorer?

Ja!

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till revisorer?

Inga motnomineringar.

Är det mötets mening att välja in Isabell Norrby och Astrid Sandberg

Ja!

Mötet väljer in Isabell Norrby och Astrid Sandberg till revisorer.

13. ÖVRIGA FRÅGOR

13.1 HEMLIGT MEDDELANDE

Anollk framförde sitt hemliga meddelande.

13.2 MOTION FRÅN FIKA

Hannah Wahlberg presenterar motionen.

Frågor ställs.

Är det mötets mening att godkänna motionen i sin helhet?

Ja.

Mötet beslutar att godkänna motionen.

14. MÖTETS AVSLUTANDE


Mötet förklarades avslutat kl 21.14 av mötesordförande.





MÖTESSEKRETERARE

Namn Isabell Moberg, SAMO

Underskrift 

Göteborg den 07032023

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Jacob Nielsen

Underskrift 

Göteborg den 07-03-2023

Namn Astrid Sandberg

Underskrift  07-03-2023

Göteborg den

Namn Ellinore Olausson

Underskrift 

Göteborg den 7/3-2023

